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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 26. 9. 2017 

Místo konání Obřadní místnost MěÚ 

Přítomní členové R. Peška, M. Velan, J. Zeman 

Hosté O. Krištof, A. Štěpánková 

Omluveni B. Heinz, D. Chudoba, R. Ivičič, P. Petřík, M. Řezníček 

Program různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení s programem. 
2. M. Velan seznámil přítomné s průběhem Veřejného fóra, které se konalo před jednáním komise 

na orlovně. Objevil se také námět na poučení „pejskařů“ – KDBP opět zkusí navrhnout radě. 

3. Komise se zabývala možností vybudování kruhových objezdů na křižovatkách ul. Sušilovy a 

Brněnské (nereálné – vešel by se, ale vysoké náklady s přeložkou trolejového vedení kvůli 
jednomu sloupu) a Těsnohlídkovy a Brněnské (reálné a komise doporučuje radě). 

4. Při pokládání kontejnerů ve městě panuje svévole či neznalost. Je třeba občany poučit a udělat 

formuláře pro jednotné vyřízení poplatku a ZUK (jednoduchý a srozumitelný systém). 
5. Členové kladně hodnotili průběh realizace vodorovného dopravního značení. Po dokončení je 

samozřejmě třeba o značení pečovat, udržovat a obnovovat jej. Současně také provádí obnovu 

zašlého vodorovného značení SÚS Jmk a to také postupně.  
6. B. Heinz zaslal podněty e-mailem: Parkování a svévolné značení + venčení psů v městském 

parku (nahoře chybí návštěvní řád) a jednoduché značení pro pejskaře. Předáme radě. 

7. Přišel podnět z „nového sídliště“, kde je také zoufalá situace s parkováním. MS bude 

připomenuta nabídka parkovacích věží. 
8. Dne 5. 10. se bude u starostky konat jednání ohledně dopravy s občany, kteří navštívili jednání 

komise a vytvořili studii. Za KDBP se zúčastní R. Peška (M. Velan mimo ČR). Studie bude 

rozeslána členům jako příloha zápisu. 
9. R. Peška provede poslední úpravy pasportu, které požaduje policie, schválila rada a pošle ke 

schválení PČR. 

10. Přišla stížnost/námět na ponechávání obrubníků při opravách chodníků. Nelze měnit, patří SUS, 
musela by se upravovat vozovka. 

11. Komise navrhuje rekonstrukci přilehlých pozemků krajské komunikace ul. Čechovy 

(s parkováním po obou stranách). Byla zde např. řešena černá stavba nájezdu. 

12. MP dostala pochvalu od BESIP za čerpání dotací, o kterých informoval O. Krištof. 
 

 

Vyhotovil: Michal Velan 


